

# KAOHSIUNG AMERICAN SCHOOL

PREPARING BALANCED INDIVIDUALS, INDEPENDENT LEARNERS, AND GLOBAL CITIZENS

Dr. Thomas Farrell *Superintendent of Schools*  
Dawn Rock *HS Principal*



Carmen Peters *ES & MS Principal*

## Parent Newsletter for Week of January 25, 2016

Dear Parents,

This week we will have 3 AIT Training officers from Taipei come to KAS to train all of our security guards on school safety. This is the second training AIT has offered us in a year. We appreciate all the AIT does for KAS. Mr. Greg Harris from the AIT serves as a valuable member of our School Board.

Dr. Farrell is currently in Boston at the largest Job Fair for International School Teachers in the world. Fortunately we are fully staffed for next year, so Dr. Farrell is looking for staff for the 2017-18 School Year. He will return to school on the Monday after Chinese New Years.

Our fifth grade students will be hosting an "Ancient American Museum" in the Media Center on Tuesday, February 2 from 12:45-2:30 p.m. You are welcome to come and see what the children have been learning!

The next in our series of parent workshops will take place at 2:00 p.m. in the Media Center on Thursday, February 4. This week's topic, hosted by Mrs. Peters, is "Reading at the Upper Elementary" and will be of interest to parents of students in grades three to five.

Many of our students have been busy preparing for the annual KAS Chinese New Year Celebration. Festivities will take place in the wooden courtyard area from 2:00-3:00 p.m. on Friday, February 5. Activities will include firecrackers, Chinese Eight Flags and Drums, Chinese Calligraphy Show, Chinese Zodiac Game, Chinese New Year Song, The Story of Chinese New Year and Traditional Chinese New Year Song and Dance. Please feel welcome to join us!

Kaohsiung City Police Department (KCPD) will be providing services of protecting home security for foreign residents during this upcoming Chinese Lunar New Year period (Feb. 1 ~ Feb. 15, 2016). Please see attached file for more information.

Warm regards,

Dr. Farrell  
Ms. Rock  
Mrs. Peters

[WWW.KAS.KH.EDU.TW](http://WWW.KAS.KH.EDU.TW)

office +886-7-5830112

#889 Cuei-Hua Road, Tzuo-Ying, Kaohsiung (81354), Taiwan

fax +886-7-5824536

# KAOHSIUNG AMERICAN SCHOOL

PREPARING BALANCED INDIVIDUALS, INDEPENDENT LEARNERS, AND GLOBAL CITIZENS



Dr. Thomas Farrell *Superintendent of Schools*  
Dawn Rock *HS Principal*

Carmen Peters *ES & MS Principal*

親愛的家長您好:

本週我們有三位 AIT 台北分處的安全防護組人員到校指導我們的警衛人員如何維護校園安全。這是 AIT 提供給我們的第二次訓練課程，我們非常感謝 AIT 為我們所做的一切。AIT 的 Mr. Greg Harris 也是我們董事會重要的一員。

Dr. Farrell 目前在波士頓參加一個最大的國際學校教師招募會。幸運的是我們明年的職缺都已經招募完畢，所以 Dr. Farrell 正在那邊找 2017-2018 學年的老師。農曆春節過後的星期一校長就會回來學校了。

我們的五年級學生們將在 2 月 2 日星期二 中午 12 點 45 分至下午 2 點 30 分 在 2 樓多媒體中心舉辦 “Ancient American Museum”，歡迎您來看看孩子們學習的成果！

下一個家長講座是在 2 月 4 日星期四 下午 2 點，本次主題是國小三至五年級的學生如何學習閱讀，由我們的小學校長 Mrs. Peters 為您講解。

許多學生都在忙著準備農曆新年的慶祝活動。慶祝活動會在 2 月 5 日星期五舉行，時間是下午兩點到三點在中學部廣場。當天的活動內容有鞭炮燃放、八旗鼓表演、書法秀、十二生肖遊戲、新年歌曲演唱、新年傳統故事、新年傳統舞蹈。歡迎您來共襄盛舉！

高雄市政府警察局(KCPD)在農曆新年期間(2016 年 2 月 1 日到 2 月 15 日)提供外僑居民「農曆年節舉家外出服務」，更多詳情請參閱附件。

祝您週末愉快

Dr. Farrell  
Ms. Rock  
Mrs. Peters

WWW.KAS.KH.EDU.TW

office +886-7-5830112

#889 Cuei-Hua Road, Tzuo-Ying, Kaohsiung (81354), Taiwan

fax +886-7-5824536

ACCREDITED BY THE WESTERN ASSOCIATION OF SCHOOLS & COLLEGES - MEMBER OF THE COUNCIL OF INTERNATIONAL SCHOOLS - INTERNATIONAL BACCALAUREATE SCHOOL SINCE 2010